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Jānis – Labdien! Kad ir plānots pabeig

Labdien! Kad ir plānots pabeigt remontu Zvejniekciemā, Upes ielā? Kā zināms, tas ilgst jau
vairāk nekā divus gadus, un braucot pa to smagajam transportam nākas dzīvot
nepārtrauktos putekļos un dubļos. Tāpat arī kājām gājējiem un riteņbraucējiem
pārvietoties pa to ir īsts izaicinājums.
Kāds bija sākotnējais termiņš Upes ielas remontam un kāds ir iemesls, ka remonts
joprojām nav pabeigts? Vai un kādas soda sankcijas pienākas atbildīgajam par ielas
remonta termiņa neievērošanu?
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